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розширено перелік вибіркових освітніх компнентів за рахунок 

орієнтованих на використання новітніх методів та технологій;
навчання практичних фахових дисциплін на пропозиції 
студентів перенесено в очний формат, що позитивно вплинуло 
на результати навчання і вазаємодію студентів з викладачами;
залучено до викладання доцента, кандидати мистецтвознавства 
Кравченко Н.І. з великим практичним досвідом викладання 
практикоорієнтованих дисциплін з використанням 
компютерних технологій

СЛУХАЛИ: Аналіз результатів опитування студентів у 2023-24 н.р.
ВИСТУПИЛИ: гаранти ОП Шевнюк О. Л. І Сова О.С. з інформацією щодо 

врахування результатів опитування студентів у 2022-2023 
н.р.:

Карпенко В.А.
ЗАПРОШЕНІ:

Красноголовець 
Кравченко Н.І.
Сова О.С
Шалварова К.С.
Труш В.М.
Цебенко Л.І.

ПРОТОКОЛ №
засідання кафедри образотворчого мистецтва

26 червня 2024 р.
ПОРЯДОК ДЕННИЙ

Cова О.С.
ПРИСУТНІ:

Звіти викладачів кафедри за 2023-24 н.р Викладачів
Звіт куратора Карпенко В.А.

ОП першого і другого ОР зазнали змін у частині загальних 
положень у звʼязку із реорганізацією ЗВО;
перенесено на два тижні раніше науково-дослідницьку практику 
магістрів для більш ґрунтовної підготовки до участі в наукових 
студентських конференціях у квітні місяці на пропозицію 
магістрів під час традиційної зустрічі зі студентами у вересні 
2023р.

системне інформування студентів про діяльність 
факультетського центру психологічної підтримки дозволили 
врахувати зауваження щодо браку такої за результатами 
попереднього опитування

Аналіз результатів опитування студентів у 2023-24 
н.р. Гаранти ОП

Звіт кафедри за 2023-24 н.р Шевнюк О.Л.

Шевнюк О.Л.
Барахтян М.М.



гаранти наголосили на тому, що певні пропозиції, зокрема, 
щодо перенесення термінів науково-дослідницької практики 
студентів було враховано в процесі оновлення ОП Образотворче 
мистецтво бакалаврського і магістерського рівнів минулого 
року;
Гарант ОП другого магістерського рівня проф. Шевнюк О.Л. 
констатувала збільшення середнього балу (4,6 проти 4,3 
минулого року) за ОП, зокрема, через поновлення очного  
формату роботи; зауважень студенти не надали, проте відмітили 
прагнення викладачів оновлювати ОП через рух до інновацій; 
серед пропозицій прозвучала необхідність діджиталізації 
навчання фахових ОК і бажання відвідувати музеї разом із 
викладачами; достатньо високо студенти оцінили роботу 
викладачів від 5 до 4,6 балів; традиційно низькою залишається 
оцінка (3,75) за участь студентів у перегляді ОП, не зважаючи 
на те, що студенти отримували відповідну інформацію, з ними 
проводилося традиційне щорічне спілкування, викладачі також 
опитували студентів по завершенню дисциплін; недоліки 
студенти не заявили, надані пропозиції враховано; також 
проблемною залишається оцінка 3,75 за умови навчання, на що 
зверталася системно увага адміністрації, хоч і в останні року 
суттєво розширено аудиторний фонд за рахунок артпростору 
СКЛО та щорічно закупаються певні матеріали для роботи . 

констатовано відсутність можливості збільшити кількість годин 
на практичні фахові дисципліни через системне скорочення 
аудиторного навантаження студентів
гаранти ОП Шевнюк О. Л. І Сова О.С. з інформацією щодо  
результатів опитування студентів у 2023-2024 н.р.:
гаранти звернули увагу на недостатню активність студентів у 
процедурах опитування; цього року вона дещо збільшилася 
16,9% проти 16,3% минулого року; пасивність студентів - 
основна проблема зворотнього зв'язку; студенти проявляють 
більшу активність у безпосередньому спілкуванні з викладачами 
та на традиційних зустрічах із студентами



2

врахувати зауваження студентів щодо діджиталізації фахової 
підготовки, а також недостатньої кількості годин за ОК 
Скульптура за рахунок оновлення вибіркових ОК
cприяти організації експертної панелі за участю іноземних 
стейкхолдерів щодо оновлення і осучаснення змісту ОП 
першого і другого освітніх рівнів

СЛУХАЛИ: звіт кафедри за 2023-24 н.р

продовжувати звертатися до адміністрації з проханням 

покращити матеріальну базу навчання студентів.
врахувати рекомендації щодо збільшення практичних годин в 
структурі фахових дисциплін через покращення роботи зі 
студентами на ідивідуальних заняттях, що мають стати 
основним інструментом вирішення проблеми скорочення 
аудиторних годин

гарантам продовжувати моніторити співвідношення 
аудиторного і самостійного навантаження студентів;

УХВАЛИЛИ: Активно моніторити рівень задоволення освітніми програмами 
у безпосередньому спілкуванні зі студентами; обговорити 
результати опитування на традиційній щорічній зустрічі на 
початку нового року для зʼясування конкретних пропозицій 
студентів.
активізувати роботу викладачів із залучення студентів до 
перегляду ОП різними каналами як анонімними, так і через 
безпосереднє спілкування;
розширювати спектр сучасних методів навчання образотворчого 
мистецтва;

Гарант  ОП першого бакалаврського рівня доц.Сова О.С. 
звернула увагу на підвищення якості задоволення ОП як 
результат переведення на очний формат навчання (4,8 проти 4,7 
минулого року як загальна оцінка по 5-бальній системі); 
відбулося покращення за всіма показниками - сучасність, 
практикоорієнтованість, інноваційність методів, прозорість, 
доюрозичливість тощо. Студенти високо оцінюють умови для 
творчого розвитку студентів, прозорість оцінювання і 
доброзичливість викладачів, а також інноваційність методів 
навчання; зауваження студентів стосувалися недостаньої 
кількості годин на заняття зі скульптури, а також певні недоліки 
системи організації навчання, що, на жаль, не були 
конкретизовані в анонімному опитуванні - будуть розглянуті на 
зустрічі зі студентами; студенти відмітили привітність і 
доступність викладачів, багатоманітність ОК, перехід на очний 
формат навчання тощо; серед пропозицій прозвучала 
необхідність варіативності у творчих завданнях і традиційне 
прохання про зібльшення кількості годин на фахові ОК; 
достатньо високо студенти оцінили роботу викладачів від 4,9 до 
4 балів.
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Завідувач Шевнюк О.Л.

Секретар Волошенко А.В.

УХВАЛИЛИ: затвердити звіти комісії підсумкової атестації бакалаврів     та 
врахувати зауваження голови у подальшій роботі кафедри; 
позитивно оцінити досвід залучення стейкголдерів (І.Прима) до 
роботи комісії підсумкової атестації як такий, що надав 
практичного спрямування її роботі

ВИСТУПИЛИ: куратор Карпенко В.А. зі звітом  (звіт дода'ться)

СЛУХАЛИ: Підсумки роботи комісії підсумкової атестації
ВИСТУПИЛИ: доц. Сова О.С. з інформацією щодо роботи комісії підсумкової 

атестації у 2023-24 н.р. зі звітом (звіт додається)

УХВАЛИЛИ: позитивно оцінити результати роботи куратора кафедри; 

ВИСТУПИЛИ: викладачі кафедри з індивідуальними звітами (звіти додаються); 
активності викладачів кафедри відповідають показникам, що 
визначає рівень наукової та професійної активності науково-
педагогічного працівника (відповідно до пункту 38 Ліцензійних 
умов в редакції ПКМУ від 24.03.2021р. № 365), а також 
професійна і академічна кваліфікація викладачів відповідає 
дисциплінам, які вони читають згідно пункту 37 ЛУ в редакції 
ПКМУ від 24.03.2021р. № 365)

УХВАЛИЛИ: позитивно оцінити результати роботи викладачів кафедри
СЛУХАЛИ: звіти куратора кафедри за 2023-24 н.р.

ВИСТУПИЛИ: зав.кафедри зі звітом (звіт додається)
УХВАЛИЛИ: позитивно оцінити результати роботи кафедри за 2023-24 н.р 
СЛУХАЛИ: індивідуальні звіти викладачів кафедри за 2023-24 н.р н.р


